

05-10-2020 - Forstyrrelsesmøde

Dagsorden

- Introduktion til hvordan den forrige forstyrrelse arbejdede og beslutning af hvordan vi arbejder.
- Forstyrrelses kontakter til de enkelte udvalg.
 - Vi skal sørge for at fordele udvalgene så vi er sikre på de alle er repræsenterede i forstyrrelsen.
- Eventuel ryk af server til skyen så vi faktisk kan tilgå udaf til
 - Herunder pris af denne
 - Arbejdsomkostninger af provisionering af en eventuel ny server
- F-klub telefonen
 - Vil vi lave noget sjovt med den?
 - Skal den fjernes og gøres digital only?
- Bordfodboldborde
 - Falke fik budgetteret ~1500 DKK til istandsætning af gamle bord under trappen, af gamle forstyrrelse, gælder dette stadig?
 - Falke ønsker at 3d printe specielle 'snake' håndtag. Han har adgang til udstyret, modellen, etc i Hal9k. Det kræver en rulle filament til 150 DKK, der kan blive til mellem 15 og 40 af disse håndtag. Til sammenligning koster officielle håndtag 100 DKK fra producenten.
- Print af udvalgsstickers til frivillige
 - Allerede gjort for fklub-stickers på stickermule af et femmer. Koster €50 for 50 (€60 for 100) stickers af god kvalitet. Førhen har der været tilbud således at 50 kostede €17.
 - Hvert udvalg kunne så designe deres eget logo (f.eks. Har FKult allerede lidt et logo, og Fit har "#fritfit") og/eller bare vanilla fklub-logo.
- AAU Match
 - Kører vores aftale fra sidste år med dem videre eller skal vi have lavet en ny?
 - Er der p.t. overhovedet noget at lave en aftale om?
- Sodavandsforbrug for general forsamling
 - Kinley: 4
 - Sportssodavand: 29
 - Sodavand: 16
 - Skal der gøres noget med informationen?
- Er der styr på garagen?
 - Der var noget snak om at vi ikke havde adgang, men at det har vi igen nu. Er der styr på det?
- Evt.

Referat

Bemærk, kursiv indikerer dagsorden-tekst, normal tekst indikerer noter hertil

Dagsorden

- *Introduktion til hvordan den forrige forstyrrelse arbejder og beslutning af hvordan vi arbejder.*
 - Intro til hvordan vi skal lave vores arbejdsgang og specielt nye medlemmer.
 - Relevante problemer har hidtil kommet op på slack og folk har taget ansvar der.
 - Simple ting kan bare tages på emoji-afstemning, eksempelvis.
 - Større ting er blevet taget til næste møde.
 - Det kræver et flertal i forstyrrelsen at vælge at bruge penge på noget/vedtage noget. God idé som forslagstager at finde ud af; hvad, hvorfor, hvor meget, når de fremstiller forslaget.
 - Formand er tiebreaker ved lige valg.
- *Forstyrrelsens kontakter til de enkelte udvalg.*
 - *Vi skal sørge for at fordele udvalgene så vi er sikre på de alle er repræsenterede i forstyrrelsen.*
 - Treo: Falke
 - EritFit: Falke
 - Fyttetur: Falke
 - Initiv: Anders og Sabine
 - Foobar: Simon
 - Flan: Simba (Langballe)
 - Fkult: Langballe
 - Fe'r: Sabine
- *Eventuel ryk af server til skyen så vi faktisk kan tilgå udaftil*
 - *Herunder pris af denne*
 - *Arbejdsomkostninger af provisionering af en eventuel ny server*
 - Falke opsummere, foreslår at nedstemme. Giver kort info om spild mht. Kaffe, hvilket virker til at være meget lidt.
 - Falke har kontakt med ITS og er overført til ticket, og det virkerTM at der er fremgang.
- *F-klub telefonen*
 - *Vil vi lave noget sjovt med den?*
 - Kunne være sjovt, men ikke smart mht. Fysisk telefon under corona.
 - Evt. speech-to-text køb i stregsystem?
 - *Skal den fjernes og gøres digital only?*
 - Er der krav som organisation at have et telefonnummer? Umiddelbart nej bliver der ytret.
 - Enighed om at lukke for telefonen. Der er ikke registreret et nummer på virk under vores CVR nummer, så det burde være et non-issue.
 - Thomas kigger på at få abonnementet lukket.
- *Bordfodboldborde*
 - *Falke fik budgetteret ~1500 DKK til istandsætning af gamle bord under trappen, af gamle forstyrrelse, gælder dette stadig?*

- Stadig godkendt, det tager Falke ansvar for.
- Eventuel position af det gamle bord skal findes inden renovation går i gang. I værste tilfælde køkken, novi 9. Ellers ned i quick maffs barakken.
- *Falke ønsker at 3d printe specielle 'snake' håndtag. Han har adgang til udstyret, modellen, etc i Hal9k. Det kræver en rulle filament til 150 DKK, der kan blive til mellem 15 og 40 af disse håndtag. Til sammenligning koster officielle håndtag 100 DKK fra producenten.*
 - Godkendt, uden modsigelser. Også tape til ~100 DKK.
- *Print af udvalgsstickers til frivillige*
 - *Allerede gjort for fklub-stickers på stickermule af et fember. Koster €50 for 50 (€60 for 100) stickers af god kvalitet. Førhen har der været tilbud således at 50 kostede €17.*
 - *Hvert udvalg kunne så designe deres eget logo (f.eks. Har FKult allerede lidt et logo, og Fit har "#fritfit") og/eller bare vanilla fklub-logo.*
 - Der foreslås at lave en bunke generiske i alt fald til udvalgsmedlemmer. Men kun når der er tilbud (altså de €17).
 - Idéen om hvert-udvalg-stickers kunne være sejt, men omkostrigt. Simbas kæreste kunne evt. Designe.
 - Afstemning om at købe stickers til masseindkøbspris: 2
 - Vente til tilbud: 5
 - Ingen stickers: 0
 - Der ventes til bedre tilbud kan indhentes.
- *AAU Match*
 - *Kører vores aftale fra sidste år med dem videre eller skal vi have lavet en ny?*
 - *Er der p.t. overhovedet noget at lave en aftale om?*
 - Den plejer kun at holde et år af gangen. De plejer at tage fat i os (måske Annika).
 - Der spekuleres på at der måske ikke er noget at diskutere med dem.
 - Vi afventer at de tager fat på os, da der nok ikke er nogle arrangementer.
- *Sodavandsforbrug for general forsamling*
 - *Kinley: 4*
 - *Sportssodavand: 29*
 - *Sodavand: 16*
 - *Skal der gøres noget med informationen?*
 - Dette kan bruges i forbindelse med Treo, evt.
 - Det virker ikke til at der er speciel interesse i at kende disse tal.
- *Er der styr på garagen?*
 - *Der var noget snak om at vi ikke havde adgang, men at det har vi igen nu. Er der styr på det?*
 - Dennis har forsøgt at fikse. Midlertidig løsning er at kalde på ITS som kan åbne for os (med en remote?)
 - Dette kan være problematisk ifb. Med dukse.
 - Hotfix på duksemail mht. At det ikke skal ud i garage. Der skal bl.a. Stå at de skal kontakte treo'en hvis de har sat pant i havnen.
 - Simba giver melding mht. Eventuelt løsning af problemet.

- Evt.
 - Der er 2 small t-shirts tilbage.
 - Økonomi
 - Bør indeholdt saldo på fembers tænkes med?
 - Formand foreslår at det tages med til generalforsamling.
 - Foobar
 - Koster 12k for firmaer
 - Hvis AAU match er med, tager de 6k - det giver os intet overskud
 - Det er derfor favorabelt at vi arrangerer det selv
 - Ekstraudgifter ligger primært på leje af lokale.
 - Anders Madsen foreslår at vi hæver prisen til 15k (Det samme gør i samarbejde med AAU Match), da han hævder at virksomhederne sagtens vil tage det.
 - Frivillige t-shirts
 - Hvordan skal de udleveres?
 - Der kan sendes mail ud til hvert medlem om hvor og hvornår de kan afhente deres t-shirts
 - Vi antager folk har nøglemail og kan hente den selv - ellers skrive til forstyrrelsen@fklub.dk, så tager den første der ser mailen opgaven og svarer/cc personen.
 - Print en liste som kan afkrydses, tages af Madsen.
 - Alex sorterer hylden på onsdag.
 - Langballe sorterer tshirtsne.
 - Mail/slack sendes (først når klar).
 - Sendes direkte til udvalgene, de kender i forvejen medlemmernes. Dette varetages af kontaktpersonerne for hvert udvalg.
 - Kat skal lige spørges omkring hvad det betyder at størrelse er null. Den tager Simon.
 - Noegle-listen
 - Falke kigger på hvordan det er opsat - det er i alt fald cursed i nuværende tilstand.
 - Nøgler til havnen
 - Treo har dem sandsynligvis
 - Kat ved det.